
Zápis z jednání Komise kultury č. 17/2021 ze dne 16. 6. 2021 

 

Místo konání: zasedací místnost č. 113, 1. patro - ÚMČ Praha 22 

Zahájení jednání: 17:00 

Ukončení jednání: 18:15 

Přítomni: Špalková - Kuželová, Kappel (on-line), Šmíd, Žofková, Klich, Paseková, Rothová, 

Vodičková, Vaňková (host), Krejzová (host), Kadrnožková (host) 

Omluveni: Priester, Koutský 

Je přítomna nadpoloviční většina členů, komise je usnášeníschopná. 

 

 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

Návrh programu:  

1) Přivítání, noví členové (hlasování)/doplnění stavu  

2) Zhodnocení proběhlých akcí (Muzeum a jeho projekty, putování Z pohádky do pohádky) 

3) Program léto – kulturní 2021 (Restaurant day, Letní kino, Den Draka) 

4) Výhled na podzim (hudební festival, světelný festival, Vánoce – advent) 

5) Kreativní Praha – zapojení MČ do projektu Kompas 

6) Různé (+ určení dalšího termínu komise na středu 15. 9.) 

 

Usnesení: 

Kulturní komise schvaluje program. 

Hlasování: PRO: 8 PROTI: 0 ZDRŽEL SE: 0 

Návrh byl přijat 

 

 

1. Přivítání a představení nových členů komise 

Předsedkyně komise oficiálně přivítala novou členku komise Ivanu Vodičkovou a představila nově 

navržené členky Elišku Krejzovou a Moniku Kadrnožkovou. Komise kultury navrhuje RMČ 

jmenovat obě navržené členky.  

 

 

 

2. Zhodnocení jarních akcí 

Pavel Kappel s Petrou Vaňkovou informovali o proběhlých online přenosech z Muzea Uhříněves, 

pro které byl stanoven pravidelný termín ve čtvrtek. Rádi by nadále v akcích pokračovali a rozšířili 

škálu nabízených akcí. Pokud to situace na podzim dovolí, budou akce prezenční. Veronika 

Špalková - Kuželová oběma poděkovala a konstatovala, že jsou tyto akce velkým oživením kultury 

Prahy 22. 

Na akci Z pohádky do pohádky bylo vydáno 304 kartiček pro děti, do kterých děti zapisovaly 

indicie a tajenku z pohádkové stezky a vyplněná kartička následně sloužila jako kupon do místní 

cukrárny. Akce měla pozitivní ohlas.   

 

 

 

3. Letní akce   

Restaurant Day – se uskuteční v neděli 27. 6. 2021 od 11 do 15 hodin v Husově parku ve východní 

části za památníkem. 



Letní kino bude probíhat před Muzeem v Uhříněvsi a to v termínech: 18. 7. – film Krajina ve stínu, 

22. 7. – film Gentlemani, 1. 8. – film Modelář, 5. 8. – film Palm Springs, 15. 8. film Příliš osobní 

známost a ukončeno bude 19. 8. filmem Víkend na chatě. 

Den Draka – se bude konat 28. 8. 2021, bohužel je problém se zajištěním produkčního. Akce bude 

koncipována v duchu středověku. Mezi vystupující se letos zařadí šermíři, tanečníci. V odpolední 

části se bude program zaměřovat na děti, odpoledne by mělo býti rodinného rázu a večerní program 

se zaměří na dospělé. Budou osloveny místní spolky a organizace, jejichž týmy by mohly soutěžit 

mezi sebou. Paní Žofková nabídla pomoc při organizaci této akce.  

 

 

 

4. Podzimní akce 

Hudební festival 

Martin Šmíd seznámil komisi s vizí Hudebního festivalu. Bude se jednat o čtvrtky a to 

I. koncert 23. 9. 2021 od 19.30 hodin z děl uhříněveských archivů při kostele Všech svatých 

II. koncert Requiem – Mozart se bude konat 4. 11. 2021 v témže čase, pravděpodobně opět 

v kostele. 

III. koncert 28. 11. 2021 po rozsvícení Vánočního stromu kolem 16:30 hod. 

 

150 let železnice 

Špalková - Kuželová informovala, že v prosinci bude výročí 150 let benešovské železniční trati a 

k tomuto tématu již probíhají vycházky o historii železniční dopravy a proběhnou akce: živý 

železniční betlém od UCHO na nádraží (předpokládané datum je 19. 12. 2021), výstava v Galerii, 

dětské divadelní představení.  

 

Světelný festival 

Pavel Kappel informoval o 2. ročníku světelného festivalu, kdy konstatoval, že proběhla domluva 

s Metransem, v jehož areálu bude hlavní projekce. Termín festivalu je 2. 10. 2021 na téma Globální 

logistika.  

 

  

Pravděpodobně se budou světit nové betlémské postavy. Na příští zářijové komisi se bude 

sestavovat koncept Vánoc/adventu 2021 s tím, že se opět počítá s štědrovečerním troubením z 

kostela. Paní Krejzová přišla s myšlenkou trhů na náměstí ve stylu Design market – autorských 

výrobků. 

 

Proběhla diskuze okolo Rozsvěcení vánočního stromu, všem na akci ještě něco „chybí“. Akce byla 

každý rok koncipována jinak (s / bez programu, s /bez občerstvení, prodejem věnců apod.), nikdy 

ale nebyl výsledek ke spokojenosti občanů/prodejců. Tato akce je špatně uchopitelná. 

 

5. Kreativní Praha 

MČ byla oslovena příspěvkovou organizací MHMP Kreativní Praha a zapojila se do projektu 

KOMPAS - pilotní projekt, jehož výsledkem bude manuál pro pražské MČ s doporučením, jak 

podpořit lokální kulturu - udržitelnost, participaci, mediaci v rámci městských částí. Cílem 

programu je zapojení občanů do kulturního dění v obci tak, aby MČ nebyla nositelem sousedských 

kulturních akcí, ale působila jako podpora pro organizátory (zábory, půjčení mobiliáře, propagace). 

 

 

 

 



 

6. Různé 

Mgr. Vodičková informovala komisi, že ZŠ U Obory připravuje výstavu „Nejhezčí skřítek 

z Obory“. 

Mgr. Jitka Rothová poděkovala MČ Praha 22 za krásné knížky pro prvňáčky obou škol. 

Petra Vaňková měla dotaz týkající se plnění celoročních úkolů na ZŠ, jehož vyvrcholením je 

pasování prvňáčků na „čtenáře“, tato akce by mohla probíhat v místní knihovně a přivést tak ke 

čtení nové školáky. Knihovna také od podzimu plánuje zavést pravidelné akce (autorská čtení, hraní 

deskových her apod.). 

Michal Klich informoval, že 30. 10. 2021 se bude konat Pouť, bude oslovovat ZŠ, zda-li se budou 

chtít zapojit. 

 

 

7. Ustanovení termínu KK 

Návrh termínu další KK je 15. 9. 2021 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Vlasta Čepičková, tajemnice KK 

 

 

 

Ověřila Veronika Špalková - Kuželová, předsedkyně KK 

 


